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Protokół z LI Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 30. 05. 2014 r.. 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej, Ewa Czajka przywitała zebranych  stwierdziła, że w sesji 

bierze udział 12 radnych, nieobecni  radni, to J. Małagocki, M. Mach i K. Oszust, następnie  

przedstawiła porządek obrad.  

 

 Porządek obrad LI Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie.  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z okresu między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
a) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pod nazwą „Przywrócenie 

przyrodzie terenów po byłych składowiskach odpadów w części województwa 

podkarpackiego” współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2007-2013 w ramach Priorytetu II- 

„Gospodarka odpadami i ochrona powierzchni ziemi”, działanie 2.1 Kompleksowe 

przedsięwzięcia z zakresu gospodarki odpadami komunalnymi ze szczególnym 

uwzględnieniem odpadów niebezpiecznych;  

b) określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Zaklików w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów oraz wysokości cen za te usługi;  

c) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  

d) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zaklików;  

e) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2014; 

f)   „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczęszczających do szkół 

na terenie Gminy Zaklików”  
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g) zmieniającej uchwałę Nr XLVIII/285/2014 Rady Miejskiej w Zaklikowie  z dnia 26 lutego 

2014 roku w sprawie Statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół 

w Zaklikowie;  

 

 

 

6. Zapytania i interpelacje. 
7. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są uwagi co do porządku obrad, nikt z radnych 

nie wniósł poprawek, porządek obrad przyjęty został jednogłośnie. 

Ad. 2. 

Protokoły z poprzednich sesji Rady Miejskiej przyjęte zostały 10  głosami za, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła korespondencję, jaką otrzymała od ostatniej 

sesji. Poinformowała o pismach w sprawie: 

- uwag Wojewody do Statutu GZEAS, 

- uwag Wojewody do uchwał w sprawie upoważnienia dla dyrektorów przedszkoli, 

- unieważnieniu uchwały Rady Miejskiej Nr XLIX/294/2014, 

- proteście mieszkańców Józefowa w sprawie budowy farmy wiatrowej, 

- Zastępca Przewodniczącej Rady poinformowała, że Komisja Oświaty zajęła się pismem 

Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Łysaków i Okolic, w sprawie przywrócenia obwodu szkolnego 

Łysaków. Dyrektor GZEAS wyjaśniła, że wszelkie działania mające na celu zmianę statusu 

szkoły na niepubliczną prowadzone były wspólnie ze stowarzyszeniem, przeprowadzono 

konsultacje społeczne w tej sprawie. Podkreśliła, że w piśmie stowarzyszenie powołuje się  

na przepisy ustawy o systemie oświaty, co w przypadku szkoły niepublicznej komplikuje 

sprawę. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała o obecności na obchodach rocznicy uchwalenia 

Konstytucji 3-go Maja, uroczystości setnych urodzin mieszkanki naszej Gminy oraz 

uroczystości odznaczenia par małżeńskich.  

Przewodnicząca Rady oddała głos mieszkańcowi Józefowa, D. Czajce, który przedstawił 

argumenty mieszkańców przeciwko budowie farmy wiatrowej. Wyjaśnił, że nie jest 

przeciwnikiem budowy farmy, chce tylko, by była ona bardziej oddalona od zabudowań.  

Radny R. Polański poprosił, by pismo mieszkańców zostało w całości odczytane. 

Przewodnicząca odczytała pismo. D. Czajka zaapelował do radnych o podjęcie uchwały, która 

decyzję o budowie farmy wiatrowej odkładałaby do czasu zmiany ustawy, w której będzie 

zmieniona odległość instalacji od zabudowań. Radny R. Polański zaapelował o przygotowanie 

na następną sesję informacji na ten temat. Burmistrz poinformował, że 10 czerwca będzie w 

Zaklikowie prezes stowarzyszenia gmin przyjaznych OZE i można zorganizować z nim szersze 

spotkanie. Radny R. Polański zaproponował, by dla równowagi zaprosić kogoś z organizacji 

przeciwnej farmom wiatrowym. Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała, by najpierw 

odbyły się spotkania dla mieszkańców, potem sprawą zajmie się Rada. 

Ad. 4  

 

Burmistrz poinformował o zaproszeniu jakie otrzymał od władz Truskawca na Ukrainie. 

Radny M. Wróblewski zapytał kiedy wykonany zostanie plac targowy w Lipie. Burmistrz 

wyjaśnił, że koszt wykonania placu wg kosztorysu, to ok. 200 tys. zł, Skanska 

prawdopodobnie wykona zjazd, a roboty mają być zakończone jeszcze w tym roku. Radny M. 

Wróblewski zapytał o zakupione przez Gminę 20 wiat przystankowych. Zaproponował, by 

zainstalować wiatę na ul. Janowskiej w Lipie. Burmistrz wyjaśnił, że zakupiono 20 wiat, by nie 

ogłaszać przetargu. Trzeba będzie jeszcze kupić wiaty na drogę wojewódzką, wtedy można 

będzie uwzględnić też wniosek radnego. Radna M. Drzewi zapytała o odwołanie ze 

stanowiska dyrektora ZS w Lipie. Radny R. Polański poprosił, by wyjaśnić, dlaczego pani 

dyrektor została odwołana. Dyrektor GZEAS wyjaśniła, że pani dyrektor otrzymała negatywną 

ocenę. Radny R. Polański zaapelował, by umocnić skarpę na Orliku, w przeciwnym razie 

zapadnie się nawierzchnia. Radny P. Szwedo zapytał, dlaczego dyrektor D. Toczyski otrzymał 
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jedynie ocenę dobrą za swoją pracę. Burmistrz wyjaśnił, że dyrektor sam zawnioskował o 

dokonanie oceny, a ocena dobra jest wynikiem niezastosowania się do obowiązujących 

regulaminów. 

Ad.5  

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pod nazwą „Przywrócenie 

przyrodzie terenów po byłych składowiskach odpadów w części województwa 

podkarpackiego” współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2007-2013 w ramach Priorytetu II- 

„Gospodarka odpadami i ochrona powierzchni ziemi”, działanie 2.1 Kompleksowe 

przedsięwzięcia z zakresu gospodarki odpadami komunalnymi ze szczególnym 

uwzględnieniem odpadów niebezpiecznych;  

Burmistrz wyjaśnił, że wniosek złożony będzie wspólnie z pięcioma gminami, liderem jest 

Nowa Sarzyna, tylko w tej formie możemy uzyskać pomoc na rekultywację wysypiska. 

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

b) określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Zaklików w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów oraz wysokości cen za te usługi;  

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

c) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  

Skarbik Gminy, D. Puzio zreferowała projekt uchwały. Komisja Budżetu i Finansów 

zaopiniowała projekt pozytywnie, Komisja złożyła wniosek, by 10 tys. zł przeznaczone w 

projekcie na zakup łodzi dla OSP Zaklików przeznaczyć: 7 tys. zł na dofinansowanie aparatury 

do napełniania aparatów ratowniczych do dróg oddechowych, 3 tys. zł na zakup pontonu dla 

OSP Zaklików.  Radny A. Grzyb wnioskował o zakup słupów ogłoszeniowych do Zaklikowa, 
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Lipy i Zdziechowic za kwotę 10 tys., zł ze środków na straże pożarne. Burmistrz poprosił o 

wycofanie wniosku, obiecał, że znajdzie środki na zakup słupów. Radny A. Grzyb wnioskował 

o 8 tys. zł na remont GOK, w tym głównie wymianę drzwi wejściowych. Burmistrz obiecał 

przekazać środki dla GOK, poprosił jednak o wycofanie wniosku. Radny A. Grzyb wycofał 

obydwa wnioski. Wniosek Komisji Budżetu i Finansów zgłoszony przez radnego K. 

Ziemińskiego przyjęty został jednogłośnie. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 

był przeciw. Radny K. Ziemiński poprosił o 10 minut przerwy, w celu przygotowania projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Stalowowolskiego 

na realizację zadania publicznego. 

Po przerwie Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie w pkt 5 h porządku obrad w/w 

projektu uchwały. Porządek obrad został zmieniony jednogłośnie. 

d) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zaklików;  

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

e) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2014; 

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

f)   „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczęszczających do szkół 

na terenie Gminy Zaklików”  

Dyrektor GZEAS wyjaśniła, że w lutym przyjęty został regulamin stypendiów oraz regulamin 

przyznawania nagród Burmistrza, ale po rozmowie z pracownikiem Wydziału Prawnego UW 

przygotowany został jeden program uwzględniający zarówno nagrody Burmistrza jak i 

stypendia. Radny P. Szwedo stwierdził, że średnia 4,0 jest zbyt niska do uzyskania 

stypendium. Radny K. Ziemiński wnioskował, by podnieść średnią do 4,75. Zastępca 

Przewodniczącej Rady poinformowała, że kwestia ta była poruszana przez Komisję Oświaty i 

nie można w trakcie roku szkolnego zmieniać zasad. Radny K. Ziemiński stwierdził, że 

rozumie postawę pani Zastępcy Przewodniczącej, ale nie zamierza wycofywać wniosku. 

Zaproponował, by zmienić zapis dotyczący komisji dokonującej weryfikacji wniosków o 
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stypendia w sposób następujący –„opiniuje komisja powoływana przez burmistrza 2 razy w 

roku.”  Dyrektor ZSO, W. Plennikowski podkreślił, że Rada przekreśla kilka lat starań  o 

przywrócenie liceum prestiżu i zwiększenie liczby uczniów. Po zmianie uchwały nie 30 osób 

otrzyma stypendium, a 4 osoby. Radny K. Ziemiński stwierdził, że gdyby Rada chciała 

zlikwidować liceum, zrobiłaby to 3 lata temu. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek radnego K. Ziemińskiego. 

Za wnioskiem głosowało 5 radnych, przeciw było 3, 4 wstrzymało się od głosu. 

Uchwała została podjęta 8 głosami za, przeciw było 4radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

g) zmieniającej uchwałę Nr XLVIII/285/2014 Rady Miejskiej w Zaklikowie  z dnia 26 lutego 

2014 roku w sprawie Statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół 

w Zaklikowie;  

Zastępca Przewodniczącej Rady, W. Przywara wyjaśniła, że Komisja Oświaty opracowując 

projekt statutu wzięła pod uwagę sugestie Wojewody.  

Za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

h) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Stalowowolskiego na 

realizację zadania publicznego; 

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.6. 

Radny A. Grzyb zapytał, czy można udostępnić plac zabaw dzieciom, gdy zamknięte jest 

przedszkole. Dyrektor GZEAS odpowiedziała, że sprawa ta zostanie rozpatrzona. Radny A. 

Grzyb zapytał, kiedy będzie robiony parking przy przedszkolu, poprosił też, by rozważyć 

założenie monitoringu nad Zalewem. Radny K. Ziemiński zauważył, że mieszkańcy nie mają 

wystarczającej wiedzy na temat budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 
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Zaproponował, by zorganizować w tej sprawie spotkania z mieszkańcami. Zwrócił uwagę, że 

zapada się droga do Goliszowca. Radny R. Polański zapytał, jaka jest żywotność 

przydomowych oczyszczalni. Poinformował, że był pomysł budowy sieci kanalizacji na 

mniejszych miejscowościach, podłączonej do dużych zbiorników, skąd nieczystości miały być 

przewożone wozami ascenizacyjnymi do oczyszczalni. Radna M. Drzewi zapytała, jakie kroki 

należy podjąć, gdyż sołtys Lipy wyjeżdża na dłuższy czas. Burmistrz poinformował, że 

rozmawiał z panią sołtys, która rozważa złożenie rezygnacji. Sołtys Zaklikowa, J. Żelazny 

zwrócił uwagę na konieczność ogrodzenia placu zabaw i zły stan techniczny budynku GOK. 

Sołtys Karkówki, M. Kulpa zapytała o remont drogi na granicy z Gminą Potok Wielki. 

Burmistrz poinformował, że Wójt Potoka nie ma czasu na spotkanie. Sołtys Dąbrowy, D. 

Ryfińska zaapelowała o remont drogi koło Dankrosu. 

Ad.7. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej E. Czajka -  wobec wyczerpania porządku obrad zamknęła 

obrady LI Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

 

Protokolant      Przewodnicząca Rady Miejskiej 

T. Paleń       Ewa Czajka 

  

 


